
Resposta a la Ciutadania d’ERC al Ple de 18- 05-2011 
 
El Sr. Felipe diu: 
“Bona nit. A mi m’agradaria poder dir les mateixes paraules que ha dit el 
col·lega. Bé, en primer lloc tinc tres preguntes, dos preguntes per als que 
prenen decisions i una pregunta per als grups de l’oposició, d’acord? 
 
La primera pregunta és: Este año solicitamos una subvención para la 
asociación de vecinos. Presenté un presupuesto de 1.800 euros, que es el 
coste real, y pedí una subvención, mejor, pedimos una subvención del 30 
por ciento, 600 euros. Nos habéis concedido 440. De IBI pagamos más de 
440, y de impuestos. La pregunta, y me gustaría también que fuese sí o 
no, no valen más alternativas porque no las hay, ¿el resto de 
asociaciones de vecinos pagan IBI? ¿El resto de asociaciones de vecinos 
pagan la electricidad que consumen? ¿El resto de asociaciones de 
vecinos pagan el agua? ¿Pagan el mantenimiento del local? Solamente 
me gustaría que me dijesen sí o no. 
 
Y la segunda pregunta relacionada con esto es: ¿Qué tenemos que hacer 
la asociación de vecinos de Finestrelles para poder deciros las palabras 
que dice aquí un colega? ¿Con quién hay que acostarse? ¿Dónde nos 
tenemos que afiliar, dónde nos tenemos que afiliar? La verdad es que es 
triste y lamentable. 
 
Y la tercera pregunta es para los grupos de la oposición. A raíz de estas 
dos preguntas que he hecho, me gustaría conocer cuál es vuestra 
opinión, y si ganáis o entráis a gobernar en el Ayuntamiento, si vamos a 
tener el mismo trato que el resto de asociaciones de vecinos.” 
 
 
El Sr. Figueras diu: 
“Molt bé. Sr. Paco Felipe, a veure. Miri, no són associacions de veïns. Perquè 
vegi el criteri que manté aquest ajuntament. No són a nivell d’associacions de 
veïns sinó per exemple d’entitats juvenils. Va haver-hi un equilibri, va haver-hi 
un equilibri respecte als locals cedits o no cedits, i el que no tenia local cedit en 
el seu moment se li pagava un plus perquè pogués pagar el lloguer.  
 
El que jo no entenc és com carai a vostès no els paguen el consum i no els 
paguen d’alguna forma les despeses que suposa el local de l’associació de 
veïns, que això suposa un greuge comparatiu i a més a més, jo que sóc 
coneixedor de les subvencions que reben pràcticament totes les entitats 
d’Esplugues, doncs jo suposo que encara més, perquè d’alguna forma en 
aquest sentit el que hauria d’haver-hi, ja que és un local que a l’Ajuntament no li 
suposo cap plus de despesa, perquè de fet és seu, és propietat de l’associació 
de veïns, crec que com a mínim podria tenir el mateix detall que té amb la resta 
d’associacions de veïns. 
 
I si no ho fan és perquè en aquest ajuntament de vegades falta un criteri unitari 
per a tot, sinó que depèn de qui se li aplica un criteri, depèn de qui se li aplica 



un altre, però aquest és un problema, estem en campanya i ho puc dir, no?, 
aquest és un problema de majories i minories.” 
 
 
El Sr. Cristino diu: 
“Estoy un poquito nervioso pero me tenéis que perdonar, ¿eh? Bueno, 
buenas tardes a todo el mundo.  
 
Sra. Alcaldesa, me llamo Cristino Guerrero Díaz. Mi pregunta es ¿por qué 
no ha querido recibirme, lo he pedido diez veces? Quiero que me digas 
por qué. Muchas gracias y tiene la palabra, la oposición cuando le…” 
 
El Sr. Figueras diu: 
“Bé, doncs, contestant el Sr. Cristino jo li diria que el problema potser és que 
l’Alcaldessa o l’Ajuntament, vostè parlava de reunir-se amb l’Alcaldessa. 
L’Alcaldessa o l’Ajuntament haurien de ser molt més sensibles amb aquelles 
persones que té contractades durant vint-i-nou anys. Si el servei s’extingeix, jo 
crec que s’han de buscar solucions o fins i tot en aquesta època que estem 
vivint de crisi jo crec que hi ha decisions que s’han de prendre amb molta cura. 
 
L’Ajuntament no és una cosa freda, no és una empresa privada, és una 
empresa pública, es deu també a la seva ciutadania, i jo crec que hauria de 
tenir uns altres criteris a l’hora de tractar el personal com vostè que porta vint-i-
nou anys treballant per a l’Ajuntament d’Esplugues.” 
 


